
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Moravany konaného dňa 17.12.2021 na 

Obecnom úrade v Moravanoch vo vyhradených priestoroch budovy Obecného úradu 

Moravany. 

Prítomní:  

podľa prezenčnej listiny: Mgr. Vladimír Čeklovský, Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, 

Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján Šoltés, Ľubomír Kovaľ, Ing. Viliam Procek, Ing. 

Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, Bc. Mgr. Adriana Makšimová. 

Ospravedlnil sa:  

Mgr. Anna Kosánová. 

 

Návrh programu rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce. 

7. Návrh VZN dodatok č. 1 k VZN číslo 4/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a 

drobnými stavebnými odpadmi. 

8. Zámena pozemku. 

9. Ondavské cyklotrasy – členstvo. 

10. Dotácia FK 1971 Moravany. 

11. Zhodnotenie realizovaných projektov. 

12. Zmeny v rozpočte 2021. 

13. Rôzne. 

14. Záver. 

 

K bodu č. 1: Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva 

v Moravanoch. 

Starosta obce otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva, overil či je podľa počtu prítomných 

poslancov  zastupiteľstvo uznášaniaschopné, opýtal sa či ma niekto doplnky do programu, 

nakoľko nikto nemal, dal hlasovať.  



Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková, Ing. Ján Šoltés,  

Ing. Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák, (8 poslancov). 

Proti: Ľubomír Kovaľ (1 poslanec), 

Zdržali sa: - 

 

Program rokovania:  

 

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva v Moravanoch. 

2. Určenie zapisovateľa. 

3. Určenie overovateľov zápisnice. 

4. Voľba návrhovej komisie. 

5. Kontrola uznesení. 

6. Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce. 

7. Návrh VZN dodatok č. 1 k VZN číslo 4/2021 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a 

drobnými stavebnými odpadmi. 

8. Zámena pozemku. 

9. Ondavské cyklotrasy – členstvo. 

10. Dotácia FK 1971 Moravany. 

11. Zhodnotenie realizovaných projektov. 

12. Zmeny v rozpočte 2021. 

13. Rôzne. 

14. Záver. 

 

K bodu č. 2: Určenie zapisovateľa. 

Starosta obce určil za zapisovateľa pani Adrianu Makšimovú. 

 

K bodu č. 3: Určenie overovateľov zápisnice. 

Starosta obce určil za overovateľov zápisnice poslanca Viliama Proceka a poslanca Vladimíra 

Ščerbáka. 

 

 

 



K bodu č. 4: Voľba návrhovej komisie. 

Starosta obce predniesol návrh, aby za predsedu návrhovej komisie bol zvolený poslanec 

Lukáš Veselíny a za členov návrhovej komisie poslanec Kovaľ Gabriel a poslanec Hric 

Marcel. 

 

K bodu č. 5: Kontrola uznesení. 

Starosta obce informoval poslancov, že niektoré uznesenia sú splnené a niektoré sú ešte 

v plnení.  V plnení zostávajú uznesenia č. 64/2021 a č. 35/2021, uznesenia č. 16/2021 a č. 

18/2021 sa budú realizovať v budúcom roku. Poslanca Jána Šoltésa zaujímalo ako je to 

s chodníkom v Lučkovciach. Starosta obce na to odpovedal, že sa čaká na vyjadrenie od 

plynárov. Poslanca Vladimíra Ščerbáka zaujímalo ako je to s kanálom v Lučkovciach. 

Starosta na to odpovedal, že v prácach sa bude pokračovať. Obecné zastupiteľstvo zobralo 

kontrolu uznesení na vedomie.  

 

K bodu č. 6: Návrh VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce. 

Starosta obce oboznámil poslancov s predloženým návrhom VZN a zdôraznil, že sa v ňom nič 

nemenilo t. j. poplatok ostáva ten istý a aj v znení sa nič nemenilo, no na návrh právničky by 

sa VZN o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady malo 

schvaľovať každý rok. Poslankyňu Moniku Lašikovú zaujímalo ako sa bude riešiť nezhoda 

v počte nádob. Starosta obce jej odpovedal, že v ďalšom roku - v januári sa nalepia nálepky 

na nádoby, na ktoré má daná domácnosť nárok. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková,  Ing. Viliam 

Procek (5 poslancov). 

Proti: Ľubomír Kovaľ, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák , Ing. Ján Šoltés   (4 

poslanci). 

Zdržali sa: - 

Návrh nebol schválený. 

 

 

 

 



K bodu č. 7: Návrh VZN dodatok č. 1 k VZN číslo 4/2021 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a drobnými stavebnými odpadmi. 

Starosta obce informoval poslancom o tom, že dal výpoveď na separovaný zber, no nie je 

možné zabezpečiť zber odpadu tak, aby bol oddelený separovaný zber od komunálneho zberu 

a preto pre ďalší rok ostáva naďalej ten istý vývozca odpadu.  

Hlasovanie: 

Za: -. 

Proti: Ľubomír Kovaľ (1 poslanec). 

Zdržali sa: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Monika Lašíková,  Ing. 

Viliam Procek, Ing. Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák , Ing. Ján Šoltés (8 poslancov).    

 

                                                                                                       Návrh nebol schválený. 

K bodu č. 8: Zámena pozemku. 

Starosta obce informoval poslancov, že dal urobiť znalecký posudok na zámenu pozemkov. 

Zámenou pozemkov, kanál pri Čižmarových, by obec získala rozmerovo menší no hodnotovo 

drahší pozemok. 

Hlasovanie: 

Za: - 

Proti: Monika Lašíková (1 poslanec). 

Zdržali sa: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Marcel Hric, Ing. Viliam Procek, Ing. 

Gabriel Kovaľ, Mgr. Vladimír Ščerbák , Ing. Ján Šoltés, Ľubomír Kovaľ (8 poslancov).    

                                                                                                       Návrh nebol schválený. 

K bodu č. 9: Ondavské cyklotrasy – členstvo. 

Starosta obce informoval o tom, že vzniká nové združenie obci Ondavské cyklotrasy, poplatok 

za členstvo je 0,50 centov za občana na rok. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Mgr. Vladimír Ščerbák (3 poslanci).    

Proti: Ing. Marcel Hric, Ing. Gabriel Kovaľ, Ľubomír Kovaľ (3 poslanci). 

Zdržali sa: Ing. Viliam Procek, Monika Lašíková (2 poslanci).    

Nehlasoval: Ing. Ján Šoltés (1 poslanec). 

                                                                                                       Návrh nebol schválený. 

 

 



K bodu č. 10: Dotácia FK 1971 Moravany. 

Starosta obce informoval poslancov o vyúčtovaní dotácie FK 1971 Moravany a tiež informoval 

poslancov o tom, že si FK 1971 Moravany podal žiadosť o dotáciu na rok 2022. Poslanci sa 

zhodli na tom, aby pre FK 1971 Moravany bola poskytnutá dotácia vo výške 5.000,00 EUR, 

ktorá by sa   vyplácala v dvoch splátkach, pričom druhá splátka by bola vyplatená až po 

prevedení nehnuteľnosti na obec. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Mgr. Vladimír Ščerbák, Ing. Marcel Hric, Ing. 

Gabriel Kovaľ, Ľubomír Kovaľ, Ing. Viliam Procek (7 poslanci).    

Proti: - 

Zdržali sa: Monika Lašíková (1 poslanec).    

Nehlasoval: Ing. Ján Šoltés (1 poslanec). 

                                                                                                       Návrh bol schválený. 

K bodu č. 11: Zhodnotenie realizovaných projektov. 

Starosta obce informoval poslancov o zrealizovaných projektoch v roku 2021 (včelársky 

skanzen, na bicykli Pozdišovským chrbtom, ...) a o tom, že na ďalší rok sa bude realizovať 

výstavba vyhliadkovej veže a výstavba sušičky ovocia. Poslankyňa Monika Lašíková podotkla, 

že chce, aby do budúcna boli všetci poslanci informovaní do akého projektu sa obec zapojila. 

Poslanec Ján Kaľuha poďakoval starostovi za prácu a navrhol určiť plat starostu obce 

Moravany s účinnosťou od 01.12.2021 zvýšený o 50 %.  

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Gabriel Kovaľ, Ľubomír Kovaľ, Ing. Viliam 

Procek, Monika Lašíková, Ing. Ján Šoltés (7 poslanci).    

Proti: - 

Zdržali sa:  Mgr. Vladimír Ščerbák, Ing. Marcel Hric (2 poslanci).    

Návrh bol schválený. 

Starosta obce navrhol poslancom mimoriadnu odmenu za aktívnu činnosť pre obec Moravany 

vo výške 350,00 EUR/poslanec a to pomerne k dĺžke vykonávania mandátu. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Gabriel Kovaľ, Ľubomír Kovaľ, Monika 

Lašíková, Ing. Ján Šoltés (6 poslancov).    

Proti: Ing. Viliam Procek, Ing. Marcel Hric (2 poslanci).    

Zdržali sa: Mgr. Vladimír Ščerbák (1 poslanec).    



Návrh bol schválený. 

K bodu č. 12: Zmeny v rozpočte 2021. 

Starosta obce oboznámil poslancov s potrebou vykonania zmien v rozpočte v priebehu 

rozpočtového roka 2021 rozpočtovým opatrením číslo 7/2021. 

Hlasovanie: 

Za: Bc. Ján Kaľuha, Ing. Lukáš Veselíny, Ing. Gabriel Kovaľ, Ľubomír Kovaľ, Monika 

Lašíková, Ing. Ján Šoltés, Ing. Viliam Procek, Ing. Marcel Hric, Mgr. Vladimír Ščerbák  (9 

poslancov) 

Proti: - 

Zdržali sa: -  

                                                                                                          Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 13: Rôzne. 

Poslankyňu Moniku Lašíkovú zaujímalo kedy budú povešané vianočné ozdoby. Starosta obce 

informoval poslancov, že iba pár vianočných ozdôb je funkčných. Poslanec Ľubomír Kovaľ 

a poslanec Ján Šoltés navrhli, aby sa vysadil ihličnatý strom a ten by sa každý rok zdobil.  

 

K bodu č. 14: Záver. 

Starosta poďakoval všetkým za účasť. 

 

 

V Moravanoch, dňa 17.12.2021 

 

 

                                                                                     ................................................................ 

                                                                  Mgr. Vladimír Čeklovský, starosta obce, v. r. 

 

Zapisovateľ:  

Bc. Mgr. Adriana Makšimová .......................................... 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Viliam Procek                ........................................ 

 

Mgr. Vladimír Ščerbák                  ........................................ 


